
 
 

ACTA DEL CONSELL DELS INFANTS 

Cardona, 14 de novembre de 2022 
Sala de plens de l’Ajuntament de Cardona 
 

1.- Constitució del Consell Municipal dels Infants pel curs 2022-2023. 
L’alcalde, Ferran Estruch, i les regidores d’Educació (Roser Montoriol) i de Participació 
Ciutadana (Maria Camps), donen pas a la presentació dels consellers i conselleres del curs 
2022-2023 de l’Escola Patrocini, Joan de Palà i Vedruna. 
 
1) Vedruna Cardona 
5è: Abril Rodriguez Belio i Marc Ramos Merino 
6è: Maria Galera Romero i Roger Molner Boixadera 
2) Joan de Palà 
5è: Hana Castaño Molina i l'Abril Moreira De Sagarra 
6è: Alan Rodríguez Fortunato i Ramon Leal Carabia 
3) Escola Patrocini 
5è: Abril Nieto Ramírez, Víctor Peris García  
6è: Anna Márquez Corominas, Jordi Riera Rivas 
 

2.- Temes pendents de l’any anterior. 
En primer lloc, es demana un retorn sobre el tema de l’any passat, l’accessibilitat, per saber 
com estan les propostes que es van fer. També es demana per la instal·lació d’un skatepark, 
que era una proposta que va sortir al Consell, i s’explica que s’instal·larà al costat del Camp de 
Vida Activa i de la zona d’autocaravanes. Un dels consellers presents recorda que va sortir la 
proposta d’aprofitar l’espai que hi ha entre el camp de futbol i la zona d’autocaravanes de La 
Coromina, i des de l’ajuntament es recorda que està obert per a qualsevol projecte, com ara 
un pin-pon o zona de lleure. Finalment es demana per la instal·lació d’un rocòdrom als 100 
pisos, que també s’havia comentat a altres reunions, i des de l’ajuntament es comenta que 
s’ha instal·lat a la piscina municipal de Cardona (en ús durant la temporada d’estiu) i s’ha de 
posar una tanca per poder-hi accedir tot l’any. 
 

3.- Propostes per al curs 2022-2023. 
Es dona pas a les propostes de tema a tractar durant el curs vigent, 2022-2023, i cadascun dels 
centres en detallen les propostes que n’han sortit per cursos (5è i 6è), i són les següents 
detallades: 

- Toldo per les grades del Camp de Vida Activa 
- Arranjaments a les zones esportives 
- Arreglar les xarxes de les porteries de la pista de la biblioteca 
- Tirolina a Cardona 
- Bancs a la plaça del Vall 
- Sala de jocs: futbolin, pin-pon i sala de màquines 
- Aparcament per a bicicletes 
- Curs d’educació vial 
- Manteniment del camp de futbol a la Coromina 



 
 

- Lavabos públics al camp de futbol de la Coromina 
- Il·luminació de la llera del riu i de la zona d’esbarjo 
- Camí d’accés de la Coromina a Cardona 

o Sobre aquest punt, des de l’escola Joan de Palà es demana que es passi la 
proposta que té l’ajuntament del projecte per tal de poder-ho treballar a 
l’escola 

- Llums de la Ctra. del Miracle que tapen els arbres  
- Tornar el curs de l’aigua del riu al seu pas per la Coromina 

 
La regidora d’Educació comenta que les aportacions són més actuacions concretes i peticions 
que no pas temes generals per a treballar durant el curs. L’alcalde suggereix que, recollint les 
propostes que han sortit, es treballi el foment de la salut, l’esport i qualitat de vida al municipi.  
Finalment, en surt la temàtica: promoció de l’esport a Cardona. 
 

4.- Propers passos. 
Abans de finalitzar el 2022, s’enviarà a cadascun dels centres un llibret de treball sobre el tema 
que s’ha escollit, la promoció de l’esport a Cardona. S’acorda que es començarà a treballar a 
l’aula a partir del gener del 2023, passades les vacances de Nadal. 
L’alcalde suggereix de visitar els equipaments esportiu de Cardona i la Coromina, distribuïts 
per centres. 
 


